

Aantal aanwezige leden: 31

Ontvangen afmeldingen: 6

Agenda

01. a. Opening
 - b. Mededelingen + Ingekomen stukken.
 - c. Vaststellen agenda.
02. Notulen A.L.V. 02-jun-25.
03. a. Financieel verslag 2024-2025.
 - b. Verslag Kascommissie.
 - c. Bezetting Kascommissie.
04. Voorstel decharge bestuur gevoerde beleid.
05. Bezetting 'Groep van 8'.
06. Stand van zaken 'Roadmap'.
07. Rondvraag
08. Sluiting

01. a. Opening

Joost opent de vergadering en heet iedereen welkom. Dit is de laatste vergadering o.l.v. Joost en de laatste vergadering in dit format. Een enthousiaste vrijwilliger gaat zich nl. bezig houden met de aanpassing van het format om er voor te zorgen dat we meer aanwezigen hebben op de vergadering..

01.b. Mededelingen + Ingekomen stukken.

- o De ALV-stukken zijn opgevraagd door Helga de Kok en Peter Vroomen. Dit is door Peter afgehandeld.
- o Er zijn afmeldingen ontvangen van Marie-José van Hout, Ludo van de Berg, Antonie Fransen, Jan Nijssen, Bubby Pototsky en Ad van Zoggel.
- o Er is een vraag over stemrecht van een ouder binnengekomen. Dit is door Peter afgehandeld.
- o Als ingekomen post zijn er de bevindingen van de Kascommissie inzake de kascontrole over het seizoen 2024-2025. Deze bevindingen zullen behandeld worden bij punt 03.b van deze vergadering.

01.c. Vaststellen agenda.

Aan de vergadering wordt gevraagd of er nog agendapunten toegevoegd moeten worden. Deze zijn er niet en de agenda wordt aldus vastgesteld.

02. Notulen A.L.V. 02-jun-2025

De vraag wordt gesteld of er nog opmerkingen of aanvullingen zijn op de notulen. Deze zijn er niet en de notulen worden, met dank aan de samensteller, door middel van een hamerslag vastgesteld.

03.a. Financieel Verslag 2024-2025.

Jo begint dit punt met het voorlezen van de story line met betrekking tot de resultaten van de Stg Oude Landen [OL] van de afgelopen jaren. Er wordt kort teruggekeken en vervolgens naar de huidige situatie. Er is binnen OL een tekort ontstaan over de afgelopen jaren door een aantal oorzaken. Deze oorzaken zijn inmiddels aangepakt. Het tekort zal ten laste worden gebracht van de algemene reserve. De totale financiële positie van de vereniging is hiermee nog steeds zeer robuust (mede vanwege een prudent financieel beleid in de afgelopen jaren op verenigingsniveau).

Jo bespreekt vervolgens de activa en passiva op de balans met een korte toelichting op enkele posten. Dit doet hij ook met het exploitatieoverzicht over het seizoen 2024-2025. Vanuit de vergadering zijn de volgende vragen gesteld:

Helga de Kok: Er wordt gezegd dat e.e.a. niet of te laat inzichtelijk was voor het bestuur. Komt dit door de structuur? ➤ Jo: De cijfers van Stg. OL hebben lang op zich laten wachten. Hierdoor was de info te laat beschikbaar en dus ook de mogelijkheid om tijdig in te grijpen. Helga de Kok: Wellicht moet er nagedacht worden over het anders inzetten van personen. ➤ Jo: Dit zal door de Kascommissie toegelicht worden. Peter van de Leegte: Ik mis de Grote Clubactie in dit overzicht. ➤ Jo: Hier doen we al jaren niet meer aan mee door gebrek aan mankracht voor de organisatie van deze actie. Peter van de Leegte: De scheidsrechters worden nu uitbetaald, hierdoor gaat er geld verloren voor de club. Met het gebruik van een clubkaart of consumptiemunten blijft het geld binnen de club? ➤ Jo: In goed overleg met o.a. de scheidsrechterscoördinator is er gekozen voor een nieuwe systematiek waar we in elk geval dit seizoen aan vasthouden.

03.b. Verslag Kascommissie.

De bevindingen van de Kascommissie worden voorgelezen door Rens van den Nieuwenhof. De Kascommissie heeft ook nog enkele adviezen, deze zullen met het bestuur verder besproken worden. De Kascommissie adviseert de vergadering om decharge te verlenen aan het bestuur. De vergadering geeft applaus voor de gegeven toelichting en de Kascommissie wordt bedankt voor het verrichte werk. Vanuit de vergadering zijn de volgende vragen gesteld:

Helga de Kok: Is er een tijdslimiet voor de adviezen? ➤ Rens: dit is aan het bestuur. Cor Molenaar: Is de genoemde subsidie afgewezen door de Gemeente, ik wil daar dan wel kijken wat er aan te doen is. ➤ Rens: Het gaat niet om een Gemeentelijk subsidie maar om de landelijke BOSA-regeling. De aanvraag voor het huidige seizoen is afgewezen, bezwaar hier tegen loopt nog. Als er geen bedrag vanuit de BOSA-regeling komt, zal er een toename zijn van het verlies. Jorg van Dijk: Wat is de hoogte van het BOSA-bedrag? ➤ Ruud P.: Dat is een variabel bedrag tussen de 15K en 25K, in de begroting 25-26 is een bedrag van 15K opgenomen. De afwijzing van het bedrag is veroorzaakt doordat de pot leeg is. Door de BOSN is bezwaar aangetekend tegen deze afwijzing, dit bezwaar loopt nog. Ook wordt door de BOSN gekeken of er andere gelden vrijgemaakt kunnen worden ter compensatie van de afgewezen BOSA-bijdrage. Jorg van Dijk: Kan dit niet gecompenseerd worden uit het bedrag dat vrijkomt vanuit de kunstgrasbijdrage? ➤ Rens: Dat is niet wenselijk, er wordt eerst gekeken naar het resultaat van het bezwaar en de andere oplossing vanuit de BOSN.

Joost bedankt Rens voor zijn bijdrage en geeft antwoord aan Helga inzake de Stg. OL. Hij geeft aan dat de governance niet goed genoeg gewerkt heeft en aangepast zal worden. Helga de Kok: Wat gaat het bestuur doen met de adviezen van de Kascommissie? ➤ Joost: het bestuur gaat een actieplan opstellen op grond van de gegeven adviezen. Niels Kliebisch: Welke Secretariaat

variabelen zitten er in het bedrag 'vervanging kunstgrasveld'? ➤ *Joost: Dit is geld van de vereniging en moet weer terugkomen naar de vereniging. We moeten echter nog wel aflossen op de destijds gesloten lening bij de aanleg van het kunstgrasveld, het gaat dan om maximaal 4 jaar. Jorg van Dijk: Is versneld aflossen een optie?* ➤ *Joost: Deze optie zal bekeken worden.*

De vergadering gaat akkoord met het financieel overzicht van het seizoen 2024-2025 wat door Joost met een hamerslag wordt bekrachtigd.

03.c. Bezetting Kascommissie.

De bezetting van de Kascommissie ligt vast vanuit een aanpassing in het Huishoudelijk Reglement. Formeel dient de bezetting echter met name genoemd te worden. De vraag of de vergadering akkoord gaat dat Jochem Boeren, Jan van Maasakkers en Rens van den Nieuwenhof de Kascommissie vormen wordt met applaus akkoord bevonden en met een hamerslag bekrachtigd. Ruud Prast is gestopt met zijn werkzaamheden als lid van de Kascommissie. Hij wordt bedankt voor zijn inzet en bijdrage en krijgt hiervoor een fles wijn overhandigd.

04. Decharge bestuur.

Het voorstel aan de vergadering is om het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde beleid. Met applaus geeft de vergadering aan akkoord te gaan met dit voorstel en met een hamerslag wordt dit bekrachtigd.

05. Bezetting 'Groep van 8'.

Er komen enkele veranderingen in de bezetting van de 'Groep van 8': Joost stopt per 01-mrt-2026 als voorzitter, Joep stopt per 01-mrt-2026 als hoofd voetbalzaken en Ruud Sanders stopt per 01-jul-2026 als kantinebeheerder. We waren heel ver met een kandidaat-voorzitter. Deze heeft zich echter teruggetrokken en dus moeten we doorzoeken naar een nieuwe voorzitter. De bestuursstructuur bestaat nu uit 4 dagelijkse leden en 4 niet-dagelijkse leden. Wellicht dat het stoppen van Joep een aanleiding is om te kijken naar een nieuwe structuur waarbij voetbalzaken bij de 'dagelijkse leden' gevoegd kan worden. De structuur moet wel in balans blijven. Door het stoppen van Ruud S. als kantinebeheerder is een herbeoordeling van het model aan de orde. In het verleden hebben we gewerkt met pachtovereenkomsten, nu hebben we de kantine in eigen beheer. beide modellen zitten haken en ogen. We zullen dus goed moeten afwegen voor welke optie we gaan. René van de Berg: Is er een tijdlijn uitgezet voor de vervanging van Ruud? ➤ *Joost: Nee, nog niet maar we realiseren ons dat we snel aan de slag moeten. Gerton van Leenders*: Is er een reden bekend van het terugtrekken van de kandidaat-voorzitter? ➤ *Joost: dit heeft te maken met veranderde omstandigheden bij de betreffende persoon.*

06. Stand van zaken Roadmap.

We volstaan dit jaar met het geven van enkele highlights:

- de contributie-inning is 'geperfectioneerd', er zijn slechts 4 schorsingsbrieven verstuurd;
- VOG is nagenoeg op orde, aan de laatste inlevering wordt gewerkt;
- De temperatuur op de velden loopt tochtweer op, een waarschuwing is dan ook op z'n plaats. Indien nodig zullen passende maatregelen genomen worden;
- Het AZC is in aanbouw. Er is op dit moment weinig info vanuit de Gemeente, als vereniging moeten we afwachten. Begin 2026 is er een overleg met de Gemeente. Leefbaarheidscoördinator Frits Driessen houdt contact met de Gemeente. De komst van het AZC kan overigens een positieve uitwerking op de club hebben als er nieuwe leden uit voortkomen. Cor Molenaar: Ik vind het een goed geluid dat we hier positief in staan. Wellicht kan de Gemeente hier een bijdrage aan leveren, ik wil hier wel ondersteunend in zijn; ➤ *Joost: Dank je wel voor dit aanbod, komen we zeker op terug;*
- Voetbaltak: E.e.a. draait in de kern soepel. Recentelijk zijn er 2 periodetitels [Vr1 en N1] behaald. De disbalans tussen za. en zo. baart wel zorgen m.n. het aantal teams op zondag.
- Positief is dat er door de activiteiten van 'het team clubgevoel' meer reuring is op het sportpark en in de kantine. Vier enthousiaste vrijwilligers hebben dit opgepakt. Hun activiteiten hebben een aanzuigende werking op vrijwilligers en leveren een positief resultaat voor de kantine.

07. Rondvraag

Hiervan maakt gebruik:

Peter van de Leegte: Shirtsponsoring lagere elftallen, hoe zit dat? ➤ *Joost: Op grond van het nieuwe kledingmodel is er geen shirtsponsoring meer bij de lagere elftallen, de shirts zijn in beheer van de spelers zelf. Sponsoruitingen op trainingspakken en tassen is wel mogelijk maar dan wel via de sponsorcommissie.*

Jos Lamers: Handhaving van het rookbeleid gebeurt niet. Maak een rookhoek zodat niet iedereen bij de hoofdingang hoeft te staan. ➤ *Joost: Dit gaan we meenemen naar het bestuur.*

08. Sluiting

Onder dankzegging voor ieders aanwezigheid en deelname sluit Joost deze vergadering met de mededeling dat er namens het bestuur nog een drankje gepakt kan worden. Alvorens hij de vergadering met een hamerslag kan aftikken vraagt René van de Berg om een applaus voor Joost, Joep en Ruud S. voor hun inzet. De vergadering geeft hier graag gevolg aan.

De secretaris.